
  

Magistrát města České Budějovice  

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

 

Využívá město soukromých bezpečnostních služeb? 

 

 
Vaše žádost obsahuje následující citované dotazy: 

 

a) využívá vaše organizace služeb soukromých bezpečnostních služeb (SBS)? 

b) kolik hodin měsíčně tato služba pro Vaši organizaci odpracuje? 

c) jaká je cena za hodinu této služby bez DPH? 

d) využíváte i jiné služby SBS při zajištění bezpečnosti svých objektů? 

Které to jsou? 

e) od 01.08.2013 došlo ke zvýšení minimálních mzdových tarifů, uvažujete, (nebo jste již realizovali) o navýšení 

ceny za služby SBS? 

f) jste spokojeni s kvalitou poskytovaných služeb ze strany SBS? 

ano  požadujeme zlepšení kvality  nejsme spokojeni 

 

K citovanému dotazu sděluje povinný subjekt následující. 

 

Dne 22. 8. 2013 jsme obdrželi Vaši žádost o poskytnutí informací dle zákona č. 106/1999 Sb., v platném znění ohledně 

využívání služeb soukromých bezpečnostních služeb. Ke všem dotazovaným bodům je třeba uvést, že statutární město 

České Budějovice v současné době nevyužívá služeb žádných soukromých bezpečnostních služeb. 

 


